

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Memory Consolidation Function of Sleep

(睡眠的记忆巩固功能)

F. XIN, H. YUAN.....199

A Review on Primary School Children’s Meta-Cognition Development

(国内外有关小学儿童元认知发展的研究综述)

X. Y. LI, H. J. JI, W. J. LI.....207

A Review on Research of Fairness Concerns in Economic Distribution

(经济分配中公平因素的心理学研究现状评述)

Z. P. CAO.....216

The Role of Coping Tendency in Relationship between Self-Esteem and Self Consistency & Congruence: Mediator or Moderator?

(应对倾向在自尊与自我和谐关系中的作用：中介还是调节?)

M. Y. WANG, K. G. LIU, C. Z. BI.....221

Studies on Gender Roles, Interpersonal Relationships and Correlation of Normal College Students

(师范院校大学生性别角色、人际关系及相关性研究)

H. J. HOU, J. H. SHI, X. T. YIN, Y. L. JIANG, J. WANG.....227

Developmental Trend and Influential Factors of Children’s Ingroup/Outgroup Favoritism

(儿童内 - 外群体偏好的发展及影响因素)

X. J. CAO.....236

The Relation between Creative Thinking Ability in Prototype Elicitation, Zeigarnik Effect and Creative Personality

(原型启发思维能力与蔡格尼克效应以及创造性倾向的关系)

Y. N. GUO.....245

The Cognitive and Neural Mechanism of the Internet Addiction Effect on Intertemporal Choice

(网络成瘾对跨期选择的影响机制研究)

Y. C. HE, T. Y. FENG.....254

The Influence of Visual-Auditory Subliminal Persuasion on Consumer Behavior

(视听阈下说服对消费行为的影响)

J. Y. TANG, Y. L. TANG, S. Y. CHEN.....262

The Relationship between College Students’ Childhood Abuse and Parental Rearing Patterns

(大学生儿童期虐待与父母教养方式的关系)

L. K. ZHOU, X. H. TAO, J. H. FU.....270